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We hebben gelukkig na twee jaar gedwongen op onze handen te zitten door Corona, 

onze activiteiten weer op kunnen pakken. In april en oktober konden er weer 

kinderkledingbeurzen worden gehouden. Daardoor kregen wij weer een heleboel goede 

kinderkleding. 

In mei (met een bestelbus, die we van Transportbedrijf de Jong gratis mochten 

gebruiken) en in november zijn we naar Roemenië afgereisd (de kleding was via een 

transporteur vervoerd) om de ontvangen kleding bij drie kinderhuizen te brengen. 

Het was weer goed om daar te zijn. Wij hebben gelukkig weer kunnen ervaren dat er 

met enorm veel liefde en hartstocht gewerkt wordt om deze kinderen weer een redelijk 

normaal leven en uitzicht op een betere toekomst te geven. 

We merken wel dat de ondersteuning vanuit de stichting waar deze huizen onder 

vallen steeds minder wordt. Bij één tehuis wordt alleen de energierekening betaald. De 

boodschappen mogen gedeeltelijk maandelijks op de pas van een ander tehuis gedaan 

worden. En verder moeten ze maar zien. Degene die dit huis leidt heeft nu een baan 

voor overdag. Eén van de oudere jongens is klaar met school. Hij vangt nu de 

jongeren op en helpt hen met huiswerk. Waar hij een kleine vergoeding voor krijgt. 

De kinderen die nog naar hun ouders kunnen zijn terug naar huis. In mei en november 

hebben we extra boodschappen gedaan om zo een beetje te helpen. 

Omdat er nooit geld is voor iets extra’s zijn we tijdens onze bezoeken met de kinderen 

uit Medias naar de pizzeria geweest. 

In april was de boerderij die behoort bij het tehuis van Gheorgheni getroffen door een 

enorme brand (deze heeft de gehele keuken en een groot gedeelte van het dak 

verwoest) en daar ze in Roemenië praktisch niet verzekerd zijn, was dit financieel een 

enorme klap. Wij hebben getracht met een donatie aan de wederopbouw mee te 

helpen, zodat de zomerkampen die daar worden gehouden gewoon door konden gaan, 

want daardoor genereren ze vaak extra geld om de opvang van jongeren het hele jaar 

door mogelijk te maken. Gelukkig hebben we afgelopen november kunnen zien dat dit 

is gelukt.  

 

Wij als OEC willen ons de komende jaren hier graag voor blijven inzetten en hopen 

dat u ons daarin wil ondersteunen. 

Hartelijke groet, Oost Europa Commissie Maasdijk 
 

 


